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ZÁPISNICA 
z  riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklabini č. 9/2022-2026 

 
Prítomní poslanci: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, BC. Michal 
Belička, Alžbeta Šupenová, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
Prítomní hostia:             viď prezenčná listina hostí 
 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 12. marca 2024 o 16 30 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 12. marca 2024 o 16 32 hod. 
Koniec zasadnutia: 12. marca 2024 o 18 14 hod. 
 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad – sobášna miestnosť Obecného domu, Sklabiňa 108, 
038 03 
 
 
1. Predsedajúca privítala prítomných na 9. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva vo 

volebnom období 2022 – 2026. 
Predsedajúca ospravedlnila z neprítomnosti hlavnú kontrolórku obce Sklabiňa Ing. Janku 
Jesenskú. 

         Skonštatovala, že sú prítomní 7 poslanci zo 7 poslancov (viď prezenčná listina) a že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 
2. Za zapisovateľa predsedajúca určila Alžbetu Šupenovú. 

 
3. Za overovateľov zápisnice predsedajúca určila Ing.Ninu Skuhrovú a Mgr. Lenku Šuvadovú. 

 
4. Do návrhovej komisie navrhla predsedajúca Ing. Mariána Janíka a Martina Ursachera. 

 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, , Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
  

 Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, , Alžbeta Šupenová, Bc. 
Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 

          Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
5. Predsedajúca dala hlasovať za program vyvesený na úradnej tabuli 07.03.2024. 

Oznámila, že k tomuto zasadnutiu mali poslanci 3 pracovné stretnutia so starostkou obce. 
 

Program: 
 1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
 2. Schválenie programu zasadnutia  
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Správa o výsledkoch kontrol hlavnej kontrolórky obce Sklabiňa  
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Sklabiňa za rok 2023  
6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Sklabiňa k dodržiavaniu podmienok na prijatie návratných 
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zdrojov financovania  
7. Schválenie prijatia úveru z Environmentálneho fondu na financovanie investícií  
8. Schválenie prebytočnosti nehnuteľného majetku na základe žiadosti Ing. P. Madaja o odkúpenie 
 9. Schválenie RO č. 1/2024  
10. Schválenie žiadosti ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Sklabini 
 11. Interpelácie  
12. Rôzne  
13. Záver 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
  

 Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. 
Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 

          Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
 
 

6. Kontrola plnenia uznesení  
Predsedajúca predniesla správu o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 
Poslanci vzali správu na vedomie , tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 
 Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, , Alžbeta Šupenová, 

Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
  

 Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. 
Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 

 
 

 
7. K bodu č. 4 Správu o výsledku kontrol hlavnej kontrolórky obce Sklabiňa predniesla v 

zastúpení predsedajúca. Išlo o vykonanú kontrolu v zmysle plánu práce za II. Polrok 2023 
hlavnej kontrolórky obce Sklabiňa. Kontrola bola zameraná na dodržiavanie predpisov pri 
uzatváraní dohôd o prácach mimo pracovného pomeru, kontrolu bežných výdavkov vo 
verejných činnostiach . Kontrolou neboli zistení žiadne nedostatky ani pochybenia. 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 
 
         Poslanci vzali správu na vedomie. 

 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová,  
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
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Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc.  
Michal Belička,Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

8. K bodu č. 5 správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023, predniesla 
v zastúpení starostka obce . Išlo o rekapituláciu vykonaných kontrolných činností počas roka 
2023 v zmysle plánov práce na I. a II. polrok 2023 a rekapituláciu vykonávania iných 
odborných činností. 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 
Poslanci vzali správu na vedomie. 

 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová,  
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

9. K bodu č. 6 predsedajúca predložila stanovisko hlavnej kontrolórky obce  k dodržiavaniu 
podmienok  na prijatie návratných zdrojov financovania .Ide o žiadosť obce o úver 
z Environmentálneho fondu vo výške 60 000 € na dobu splácania 10 rokov s úrokom 0,1%, 
s mesačnými splátkami vo výške 555,12 €. 
Úver je určený na dofinancovanie plánovanej rekonštrukcie kúrenia s využitím fotovoltického 
zariadenia v budove školy s materskou školou. Rozpočet rekonštrukcie je rozdelený na 
oprávnené výdavky, v ktorých sú zahrnuté priame náklady na  financovanie výmeny zdroja 
tepla a inštaláciu fotovoltických panelov z  nenávratných zdrojov a neoprávnené výdavky, 
ktoré tvoria rekonštrukcia NN prípojky a NN napojenia, ktoré sú nevyhnutné k fungovaniu 
nového zdroja vykurovania, ale nie sú predmetom priamej dotácie a povinnej 5% 
spoluúčasti .Obec ich nemôže financovať z prijatej dotácie. 
Predsedajúca skonštatovala, že  rekonštrukcia kúrenia  je nevyhnutná z dôvodu ekologického, 
ekonomického a nevyhovujúceho technického stavu pece na uhlie a je poslednou etapou po 
zateplení objektu  k  zníženiu energetickej náročnosti budovy , o ktorú sa obec usiluje už 6 
rokov. 
Rekonštrukciou dôjde aj k zníženiu nákladov za uhlie, energie , údržbu pece a čiastočne aj 
mzdy kuriča. 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce potvrdzuje , že obec po prijatí úveru neprekročí hranicu 
možného zadĺženia obce vzhľadom k bežným príjmom a splátky sú pre obec prijateľné. 
Predsedajúca uviedla, že o výškach sumy a doby splácania rokovala s poslancami na dvoch 
pracovných stretnutiach na základe predložených finančných analýz od účtovníka obce. 
Má za to, že obec pri správnom nadstavení rozpočtu tieto splátky zvládne. 
Ďalej predsedajúca uviedla, že okrem neoprávnených výdavkov a 5% spoluúčasti  má  obec 
možnosť z úveru financovať aj výdavky na nepredpokladané  náklady, ktoré by mohli 
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vzniknúť  počas rekonštrukcie a ani projektant ich nemohol predpokladať, nakoľko má 
budova už viac ako 60 rokov. 
Úver bude obec čerpať až po zrealizovanej rekonštrukcii a to vo výške skutočných nákladov, 
čo znamená, že v konečnom dôsledku nemusí ísť o výšku 60 000 € ale menej a že by mala 
byť aj možnosť mimoriadnych splátok pokiaľ obec bude v priaznivej finančnej kondícii. 
Pripomenula, že obec ešte spláca súčasný úver v mesačnej splátke 1200 € , ktorý bude 
splatený až za 5 rokov  a bol použitý na splatenie faktúry za dažďovú kanalizáciu. 
Poslanec M. Ursacher  predložil návrh , aby poslanci prijali uznesenie o mimoriadnych 
vkladoch na predčasné splatenie úveru. 
Predsedajúca uviedla, že možné to bude  až keď obec bude mať dostatočnú rezervu na 
mimoriadne splátky ak to úverové zmluvy budú umožňovať a to bude známe až po ukončení 
záverečného účtu obce  k 30.6. každého roka. A tiež až po prijatí úveru. 
 
Následne dala poslancom hlasovať za prijatie stanoviska hlavnej kontrolórky na vedomie. 
 

 
  
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, , Alžbeta Šupenová,  
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora kUbáňová, Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
. 

 
 

 
10. V bode číslo 7 predsedajúca predložila návrh uznesenia k schváleniu prijatia úveru v zmysle 

povinnej dokumentácie ku žiadosti  úver. 
 
 

 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Bc. Michal 
Belička, Alžbeta Šupenová, Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc.  
Michal Belička, Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
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Predsedajúce požiadala poslancov o ďalšie uznesenie, ktoré je potrebné ku žiadosti o úver 
v zmysle predloženého návrhu  a ktoré obsahuje presnú špecifikáciu položiek úveru: 5% 
spoluúčasť vo výške 7 963 €, neoprávnené výdavky vo výške 34 580,99 € a rezerva na 
nepredvídané výdavky vo výške 17 456,91 € , ktoré sú zhruba 9% z oprávnených výdavkov. 

 
  

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Bc. Michal 
Belička, Alžbeta Šupenová, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 

 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc.  
Michal Belička, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
11. V bode číslo 8 predsedajúca predložila poslancom žiadosť Ing. Petra Madaja o odkúpenie 

podielu obce 2/3 na parcele č. 703/71v katastri obce Sklabiňa v celkovej výmere 46m2 
Pripomenula poslancom, že u v raz v roku 2021 bola táto žiadosť schválená zastupiteľstvom ,  
ale parcela nebola zameraná geometrickým plánom a bola súčasťou parcely ,, E „ č.144 
v celkovej výmere 1413m2. Ide o pozemok, ktorý je za domom p. Madaja smerom ku potoku. 
Vzhľadom na jeho polohu a charakter je pre obec nevyužiteľný, teda prebytočný. 
V zmysle platných zásad hospodárenia s majetkom obce je potrebné odsúhlasiť nanovo jeho 
prebytočnosť. 
Predsedajúca dala poslancom hlasovať o prebytočnosti majetku. 

 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Bc. Michal 
Belička, Alžbeta Šupenová, Nora Kubáňová, Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc.  
Michal Belička, Nora Kubáňová ,Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 

12. V bode číslo 9 predsedajúca predložila návrh RO č. 1/2024 
RO upravuje výšku bežných príjmov o sumu 10 434 € z dôvodu navýšenia transferov na 
výdavky účelovo viazané , ako dotácia na údržbu vojnových hrobov, kompenzácie cien 
elektriny, výkon matriky , zabezpečenia volieb  a pod. a tiež dotáciu na organizácie MDŽ 
Bežné výdavky boli navýšené o 9931 €, väčšinou hradené z transferov na to určených, ako 
kompenzácia cien elektriky, mzdy pedag. asistenta, údržba vojnových  hrobov, matričný úrad 
a navýšenie výdavkov na stavebný dozor ku rekonštrukcii kúrenia v škole. V kapitálových 
položkách k zmenám nedošlo. Celková bilancia rozpočtu po úprave je prebytok 503 €. 
Následne dala predsedajúca hlasovať za navrhnuté rozpočtové opatrenie. 

 
 
 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Bc. Michal 
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Belička, Alžbeta Šupenová, Nora  Kubáňová, Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
13. V bode číslo 10 predložila predsedajúca žiadosť JDS Sklabiňa k používaniu Erbu obce 

Sklabiňa za účelom propagácie obce pri činnosti Jednoty dôchodcov v Sklabini. 
Oznámila poslancom, že v zmysle Štatútu obce Sklabiňa môže starosta udeliť povolenie do 1 
roka, poslanci môžu udeliť povolenie užívania počas doby trvania organizácie.  Zároveň 
upozornila, že používanie erbu musí byť v súlade so štatútom , musí byť dodržaný jeho 
charakteristický tvar a farby a nesmie byť zneužitý na iné účely. 
Poslanci vyslovili súhlas. 
 
 
Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Bc. Michal 
Belička, Alžbeta Šupenová, Nora  Kubáňová, Martin Ursacher 
 
Za: Ing. Marián Janík, Mgr. Lenka Šuvadová, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, 
Bc. Michal Belička, Nora Kubáňová,  Martin Ursacher 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

 
14. V bode  č.11 Interpelácie nebola žiadna predložená. 
 
 
15. V bode  č.12  Rôzne predsedajúca predložila informácie  poslancom a verejnosti 

v nasledovných bodoch: 
 
- Poďakovala sponzorom za príspevok pri organizácii programu k MDŽ: PS Urbár, DHZ 

Sklabiňa, Potraviny Sklabiňa a Ľ. Danková a informovala o výške výberu dobrovoľného 
vstupného 62,50 Eur. Občania boli s divadelným predstavením spokojní a účasť bola 
dostatočná. Poďakovala pracovníčkam a poslancom za pomoc a prípravu. 

 
- Informovala poslancov a verejnosť o plánovaných brigádach na úpravu verejných 

priestranstiev, miestneho cintorína, areálu strelnice, ktoré budú postupne vyhlasované 
v miestnom rozhlase. Pôjde o orez drevín, vyhrabávanie lístia a trávy, v  športovom areáli 
o náter zábradlí aj v rámci akcie dňa zeme 21.4. 

 
- Ďalej predsedajúca informovala o zámere obce opätovne požiadať o dotáciu na opravu 

pamätníka padlých v SNP na základe výzvy vyhlásenej MO SR 
 

- Informovala o plánovej akcii Dňa rodiny na 22.6.2024 a o pokračujúcich prípravách 
regionálnych osláv 80. výročia SNP 
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- p. Kováč informoval o 40. výročí založenia FS  Sklabiňa , ktoré si pripomenú 11.5.2024 

slávnostným programom , v tejto súvislosti požiadal obec o pomoc aj fin. príspevok a tiež 
informoval o zapojení sa do akcie Dňa zeme ako každý rok v spolupráci  s deťmi zo školy 
a na záver pripomenul akciu Vatru zvrchovanosti, ktorú plánuje OZ Hradečnica na 20.7. 
2024 

 
- Ing. Kovačka požiadal poslancov a obec o pomoc pri legalizácii bývalého športového 

areálu strelnice, ktorá slúži všetkým občanom a momentálne je jej stav technicky 
nevyhovujúci a tiež pripomenul potrebu zjednotenia sa všetkých občanov a poslancov 
k príprave osláv SNP 

 
- P. Šuvadová vyslovila námietku  k narušeniu nočného kľudu návštevníkmi fašiangovej 

zábavy a požiadala organizátorov do budúcnosti o zvýšenú hliadku k verejnému 
priestranstvu  

 
- Predsedajúca vyhodnotila činnosť komisií v obci zriadených poslancami na základe správ 

od predsedov komisií a informovala o plánovaných aktivitách komisií v spolupráci 
s obecným úradom  a poďakovala sa im za pomoc a aktívnu činnosť  

 
- Na záver bodu rokovania predsedajúca informovala, že Investor stavby optickej siete 

Telekom v obci Sklabiňa preložil plánovanú aktivitu na rok 2025 z finančných dôvodov 
 

16. Na záver zasadnutia člen návrhovej  komisie Ing. Janík zrekapituloval prijaté uznesenia. 
 

          Predsedajúca sa poďakovala prítomným  za účasť a zasadnutie ukončila. 
 
 
 
                                                      Zapísal: 
                                            Alžbeta Šupenová 
   
 
Námietky k zápisnici: 
 
 
 
 
Overovateľ: Mgr. Lenka Šuvadová                                  Overovateľ: Ing. Nina Skuhrová 
 
 
 
 
 
 
 

Anna Silvestrová 
starostka  


